

Title (en)

SEWING MACHINE WITH A LOWER FEED DOG.

Title (de)

NÄHMASCHINE MIT EINEM UNTEREN STOFFSCHIEBER.

Title (fr)

MACHINE A COUDRE AVEC GRIFFE D'ENTRAÎNEMENT INFÉRIEURE.

Publication

EP 0417120 A1 19910320 (DE)

Application

EP 89905111 A 19890426

Priority

DE 3819061 A 19880604

Abstract (en)

[origin: WO8912127A1] A sewing machine is designed so that the feed dog executes, as desired, either rectangular movements or horizontal sliding movements only. The sewing machine has a lower feed dog to which adjustable horizontal sliding movements are imparted by a drive cam via a stitching actuator and vertical lifting movements are imparted by a drive cam via a pivoting lifting shaft with a lifting cam. A releasable coupling (34-39) is arranged between the lifting shaft (29) and its drive cam (25). The sewing machine can be used both for normal sewing operations, in which the lower feed dog executes a rectangular movement, and for hemming operations in which it may execute horizontal sliding movements only.

Abstract (fr)

Une machine à coudre est conçue de sorte que la griffe d'entraînement exécute, au choix, soit des mouvements rectangulaires soit uniquement des mouvements coulissants horizontaux. La machine à coudre possède une griffe d'entraînement inférieure à laquelle des mouvements coulissants horizontaux réglables sont imprimés par une came d'entraînement via un règle-point, et des mouvements verticaux de levage sont imprimés par une came d'entraînement via un arbre de levage pivotant pourvu d'un coude de levage. Un accouplement mobile (34, 39) est agencé entre l'arbre de levage (29) et sa came d'entraînement (25). La machine à coudre s'utilise à la fois pour des travaux normaux de couture dans lesquels la griffe d'entraînement inférieure exécute un mouvement rectangulaire, et pour des ourlets dans lesquels elle ne doit exécuter que des mouvements coulissants horizontaux.

IPC 1-7

D05B 27/02

IPC 8 full level

D05B 27/02 (2006.01)

CPC (source: EP KR US)

D05B 27/02 (2013.01 - EP KR US)

Citation (search report)

See references of WO 8912127A1

Cited by

CN111501222A

Designated contracting state (EPC)

IT

DOCDB simple family (publication)

WO 8912127 A1 19891214; DE 3819061 C1 19891123; EP 0417120 A1 19910320; ES 2014143 A6 19900616; JP 2730784 B2 19980325;
JP H04504959 A 19920903; KR 900702112 A 19901205; US 5299518 A 19940405

DOCDB simple family (application)

EP 8900453 W 19890426; DE 3819061 A 19880604; EP 89905111 A 19890426; ES 8901924 A 19890602; JP 50450689 A 19890426;
KR 900700164 A 19900129; US 62337191 A 19910102